
 

                                                                                   

 

 

Benvolgut veí i benvolguda veïna, 

 

Com vostè ja deu saber, Santa Coloma ha estat una de les dues ciutats d’Espanya que han 

aconseguit fons econòmics europeus FEDER a través de la convocatòria de l´EDUSI (Estratègia 

de Desenvolupament Urbà Sostenible Integrat). Aquesta aportació suposa una oportunitat 

magnífica per ajudar a finançar la reurbanització del Passeig de la Salzereda. 

En els darrers mesos s´han produït diverses reunions informatives amb els veïns i veïnes del 

passeig, en les quals s’han recollit opinions i neguits que han servit per orientar les línies de 

treball dels tècnics a l’hora de concretar els projectes possibles.  

La darrera reunió mantinguda va ser el passat 13 de juliol, a la qual vau assistir més de 275 

veïns i veïnes i en ella us vam presentar dos models de passeig. 

Per tal que tothom, tant els presents a la reunió com els que no hi éreu, tingueu coneixement 

del que es va tractar, us adjunto el resum dels continguts i acords de la reunió que podeu 

llegir a la pàgina següent. 

No tingueu cap dubte que entre tots i totes trobarem el model de passeig que pugui satisfer 

els desitjos del major nombre possible de persones.   

Rebeu una cordial salutació.  

 

 

 

Núria Parlon Gil 

Alcaldessa de Santa Coloma de Gramenet 

Juliol 2017 

 

 

 

 RESUM 

Assistents : 278 veïns i veïnes  

Desenvolupament:  

L’Alcaldessa,  Núria Parlon  i el Tinent d’Alcaldessa  

d’Urbanisme,  Jordi Mas,  expliquen breument  

el context del projecte de millora i remodelació del  

Passeig Salzereda. Aquest projecte, que serà   

cofinançant amb fons europeus FEDER de l’EDUSI,  

haurà d’estar acabat necessàriament abans de l’any 2020.  

 

Durant la reunió es va informar de les dues propostes  

alternatives que podrien executar-se:  

 Proposta 1 “passeig al costat del riu”, suposaria ampliar la vorera del costat del riu 

per ubicar-hi el passeig.  

 Proposta 2 “passeig al costat dels edificis” mantindria l’estructura actual del passeig 

al costat dels edificis però amb totes les millores necessàries.   

 

En el torn de preguntes els veïns i veïnes que van prendre la paraula van mostrar inquietud 

pels següents temes:   

• Amplada de les voreres 

• Distribució de les zones d’esbarjo,  jocs infantils, passeig,  i aparcaments i circulació 

vehicles 

• Afectació potencial dels guals 

• Millores del clavegueram 

• Temps i cost d’execució de les obres   

• Molèsties que poden causar els clients de les terrasses dels bars als veïns més propers 

• Necessitat de millora del manteniment de l’actual passeig 

• ....... 

 

L’Alcaldessa va prendre nota dels problemes actuals i va anunciar l’obertura d’un nou procés 

participatiu, en el qual els veïns i veïnes podran triar quin model de passeig volen entre la 

proposta 1 “passeig al costat de riu” o  la 2” passeig al costat dels edificis”.  

Així mateix, l´Alcaldessa informà del calendari previst fins al moment de la votació al voltant 

de la primera quinzena de setembre, durant el qual, els veïns i veïnes poden informar-se i 

resoldre els dubtes sobre els dos projectes, per correu electrònic a l´adreça : 

salzereda@gramenet.cat i/o trucant al telèfon 699124111. 

 



 

 

 

 

 

Estimado vecino y estimada vecina, 

 

Como usted ya debe saber, Santa Coloma ha sido una de las dos ciudades de  España que han 

conseguido fondos económicos europeos FEDER a través de la convocatoria del EDUSI 

(Estrategia de Desarrollo Urbano Sostenible Integrado). Esta aportación supone una 

oportunidad magnífica para ayudar a financiar la reurbanización del Paseo Alameda. 

En los últimos meses se han realizado varias reuniones  informativas con vecinos y vecinas del 

paseo, en las cuales se han recogido opiniones e inquietudes que han servido para reorientar 

las líneas de trabajo de los técnicos a la hora de concretar los posibles proyectos.  

La última reunión mantenida fue el pasado 13 de julio, a la cual asistieron más de 275 vecinos, 

y en ella  presentamos dos modelos de paseo. 

Con el fin de que todos los vecinos y vecinas, tanto los presentes en la reunión como los que 

no pudieron asistir, estén informados de lo que se trató, le adjunto el resumen del contenido y 

acuerdos de la reunión que se pueden ver en la pagina siguiente.  

No tenga ninguna duda de que entre todos y todas encontraremos el modelo de paseo que 

pueda satisfacer los deseos del mayor número posible de personas.  

Reciba un cordial saludo. 

 

 

  

 

Núria Parlon Gil 

Alcaldesa de Santa Coloma de Gramenet 

Julio 2017 

 

RESUMEN 

Asistentes: 278 vecinos y vecinas  

Desarrollo : 

La Alcaldesa, Núria Parlon y el Teniente de Alcaldesa 

de Urbanismo, Jordi Mas, explican brevemente  

el contexto del proyecto de mejora y remodelación del  

Paseo Alameda. Este proyecto, que será   

cofinanciado con fondos europeos FEDER del EDUSI,  

deberá estar finalizado necesariamente antes del año 2020.  

 

Durante la reunión se informó de las dos propuestas  

alternativas que podrían ejecutarse:  

 Propuesta 1 “paseo al lado del rio”, supondría ampliar la acera del lado del rio para 

ubicar el paseo. 

 Propuesta 2 “paseo al lado de los edificios” mantendría la estructura actual del 

paseo al lado de los edificios pero con todas las mejoras necesarias.   

 

En el turno de preguntas, los vecinos y vecinas que tomaron la palabra mostraron sus 

inquietudes en torno a los siguientes temas:    

• Amplitud de las aceras 

• Distribución de las zonas de ocio, juegos infantiles, paseo, aparcamiento y circulación 

de vehículos 

• Afectación potencial de los vados 

• Mejoras en el alcantarillado 

• Temporalización y coste de ejecución de la obras   

• Molestias que pueden causar los clientes de las terrazas de los bares a los vecinos más 

cercanos 

• Necesidad de mejora del mantenimiento del actual paseo 

• ....... 

 

La Alcaldesa tomó nota de los problemas actuales y anunció la apertura de un nuevo proceso 

participativo, en el cual los vecinos y vecinas podrán escoger el modelo de paseo que quieren 

entre la propuesta 1 “paseo al lado del rio” o la 2 “paseo al lado de los edificios”.  

Así mismo, la Alcaldesa informó del calendario previsto hasta el momento de la votación 

alrededor de la primera quincena de septiembre, durante la cual, los vecinos y vecinas podrán 

informarse y resolver dudas sobre los proyectos, por correo electrónico a la dirección : 

salzereda@gramenet.cat y/o llamando al teléfono 699124111. 

 



 


